
 

  علت روی آوری برخی  به قاچاق سوخت 
نماینده کرمان در شورای عالی استان ها اظهار داشت: مردم 
کرمان به لحاظ معیشتی  مشکلات زیادی  دارند.  اجناس روز 
به روز گران تر می شوند و در عوض وضعیت درآمدی مردم 
تغییری نمی کند.علیرضا عباس زاده در گفت وگو با ایلنا، 
افزود: از ابتدای سال جاری چه کارمند و چه کشاورز هر روز 
شرایط زندگی شان سخت  شده است. در کرمان محصولاتی 
از جمله خیار، گوجه و پیاز توسط کشاورز کاشته می شود آن 
هم با هزار بدبختی و گرفتن وام که در مقطعی از زمان به دلیل 
صادرات شرایط خوب است اما در مواقعی نیز به دلیل افزایش 
محصول و کاهش قیمت ها کشاورز متضرر می شود و زیر قسط 
وام و قرض می ماند. همچنین بی  ثباتی در قیمت محصولات 
کشاورزی باعث می شود کشاورز بترسد محصولی را بکارد و 
پیش خودش این احتمال را می دهد که ضرر کند. دولت برای 
وضعیت بی ثباتی قیمت محصولات کشاورزی باید تصمیم 
درستی بگیرد که کشاورزان ضرر نکنند.عضو شورای عالی 
استان ها ادامه داد: هم اکنون در جنوب و شرق استان کرمان 
کشاورز مجبور است محصول خرما را هنگام برداشت به دلیل 
هزینه ها به قیمت کمی بین 25 الی 30 هزار تومان بفروشد 
و تعدادی دلال این محصول را که مدتی انبار کرده کیلویی 
80 هزار تومان به فروش می رسانند و در این بین کشاورز 
هیچ سودی عایدش نمی شود و تنها دلال است که سود 
کلان می برد. مسئولان باید برای خرید محصول کشاورزان 
برنامه ریزی کنند که متضرر نشوند. نماینده کرمان در شورای 
عالی استان ها در بخش دیگری از صحبت هایش اضافه کرد: 
مردم جنوب استان کرمان به دلیل مشکلات اقتصادی و نداری  
به سمت قاچاق سوخت می روند. جوانان بیکارند و وقتی در 
زمینه کشاورزی ورود پیدا می کنند و متضرر می شوند پس 
به ناچار گازوئیل قاچاق می کنند چرا که به قیمت خوبی به 
فروش می رسد. البته این کار سختی ها و خطرات خودش را 
هم دارد چرا که با سرعت بالایی که این افراد در جاده های 
جنوب و شرق استان تردد می کنند باعث تصادفات خونین 
و گاه جانباختن خودشان یا افراد بیگناهی که در حال تردد 
هستند می شوند. او با بیان اینکه استان کرمان با توجه به 
این همه معادنی که دارد به بهشت معادن معروف است اما 
متاسفانه در آمد این معادن در خود استان هزینه نمی شود، 
گفت: بسیاری از درآمدهای این معادن می تواند در ایجاد شغل 
برای جوانان بیکار این استان هزینه شود که مجبور نشوند 
برای لقمه ای نان با جان خود و دیگران در جاده های پرخطر با 
قاچاق سوخت بازی کنند.عضو شورای عالی استان ها تصریح 
کرد: در استان باید برنامه های شغلی را متناسب با منطقه 
جغرافیایی ایجاد کنند. هم اکنون در جنوب، شرق و خود شهر 
کرمان به دلیل خشکسالی ها شرایط بی آبی به وجود آمده و 
ما شاهدیم که کارخانه هایی ایجاد می شود که نیاز آبی بسیار 
بالایی دارند که ممکن است در آینده نه چندان دور تعطیل 
شوند. در منطقه شرق استان با توجه به نخلستان هایی که 
وجود دارد می توانند کارخانه های بسته بندی خرما را به روز 
کنند و آنها را از حالت بسته بندی سنتی خارج کرده و برای 
جوانان ایجاد شغل کنند.عباس زاده ادامه داد: در حال حاضر 
هر کیلو خرما حدودا 80 هزار تومان است و تقریبا هر دانه 
خرما 2 هزار تومان می شود و نیاز است صنایع تبدیلی اینها را 
به صورت تک دانه و یا دوتایی بسته بندی کند و این کار نیاز 
به جذب سرمایه گذار دارد و در این زمینه متاسفانه حمایتی 
صورت نمی گیرد که اگر این کار انجام شود در بحث بیکاری تا 
حدودی این مشکل در استان برطرف می شود.نماینده کرمان 
در شورای عالی استان ها افزود: در جنوب استان هم شغل 
کشاورزی هنوز از جایگاه خوبی برخوردار است و می توان با 
ایجاد طرح های گلخانه ای از کشاورزان حمایت کرد. متاسفانه 
قشر ضعیف جنوب استان با توجه به شرایط مالی که دارد 
نمی توانند گلخانه ای را راه اندازی کنند و تنها عده ای خاص 
به این بخش ورود می کنند و بقیه هم تنها می توانند به عنوان 

کارگر در این گلخانه ها مشغول به کار شوند.  

 پیشنهاد
بحران  آب اکنون بسیار جدی شده است. برای نجات از این 
بحران چون 92 درصد آب در کشاورزی استفاده می شود پیشنهاد 
می شود به طور جدی در تغییر روش آبیاری از سنتی به سیستم 
آبیاری مدرن بارانی و قطره ای در تمام کشور انجام  شود. با این 
روش مصرف آب کشور به نصف کاهش می یابد بنابراین بحران 
آب برطرف خواهد شد و دولت برای این برنامه باید به کشاورزان 

کمک نماید.
سیدی از شهریار

 
پیام مردمی

به نظر مي رسد مسئولان ستون »الو آرمان«، سنگ صبور 
هموطنان اند، زیرا به پیام مردم گوش مي دهند، گفته هاي آنان را بر 
روي کاغذ مي نویسند، با تنظیم و ویرایش تمام مطالب قابل چاپ، 
آنها را به نظر مسئولان می رسانند، به امید این که از این طریق 
گره اي از مشکلات مردم گشوده شود. زماني این تلاش ها مثمرثمر 
خواهد بود که از سوي مسئولان ذي ربط به مطالب مندرج در 
مطبوعات رسیدگي و جوابیه اي هم براي روشن شدن افکار عمومي 
ارسال شود. امیدواریم روابط عمومي ها که پل ارتباطي بین مردم 

و مسئولان هستند. این وظیفه خطیر را به درستي انجام دهند.
یاری از تهران

تشکر وقدردانی
کم کم به پایان سال نزدیک مي شویم و روزهاي سرد زمستان 
جاي خود را به بهاردل انگیز مي دهد. تلاش مستمر دست اندرکاران 
جراید کشور همچنین توزیع کنندگان مطبوعات و عزیزان دکه دار 
مطبوعات که از صبح زود براي اینکه مردم به موقع روزنامه مورد 
علاقه شان را بتوانند تهیه کنند، در محل کارشان حضور دارند، 
لازم است زحمات آنان را از این طریق در ستون »الوآرمان« ارج 
نهیم. امیدواریم تمامي فروشندگان مطبوعات در سراسر کشور 

سال 1402را با میمنت و شادي آغاز کنند.
جمعی از کارکنان روزنامه

  آرمان ملی: بحث حجاب و راهکارهایی که نمایندگان برای 
آن ارائه می دهند بحث داغ این روزهای مجلس شورای اسلامی 
است. روز سه شنبه هم گزارشی از سوی کمیسیون فرهنگی در 
خصوص الزام قوه قضائیه به ارائه طرح دوفوریتی برای عفاف و 
حجاب مطرح و گفته شد که سران سه قوه با مفاد طرح عفاف و 
حجاب که حول محور »محرومیت های اجتماعی« می چرخد، 
موافقت  دارند. حالا اما جزئیاتی تازه از طرح مجلس ارائه شده 
که بنا به آنچه گفته شده در صورت عدم توجه به تذکرات در 
خصوص حجاب، صورت خواهد گرفت؛ مسدود شدن خط تلفن 
و اینترنت زنان بدون حجاب.روز گذشته بیژن نوباوه یکی از این 
نمایندگان، با اعلام این خبر، از موافقت سران قوا با طرح جدید 
حجاب خبر داد و توضیح داد که در این طرح، شناسایی زنان 
بدون حجاب در معابر عمومی از طریق دوربین انجام می شود و 
»مجازات« افراد حسب جداول تهیه شده انجام خواهد شد.نوباوه 
در یک گفت وگوی زنده تلویزیونی، با اشاره به جزئیات بیشتری 
از این طرح گفت: طبق طرح و قانون جدید مجلس که گزارش 
آن خوانده شد، قرار بر این است که تذکر حجاب به صورت 
هوشمند و غیرحضوری در دفعات صورت بگیرد به صورتی که 
آبروی شخص حفظ شود و همانطور که گفتیم،  مسدود شدن 
خط تلفن و اینترنت زنان بدون حجاب در صورت عدم توجه به 
تذکرات را از جمله مجازات های این طرح اعلام کرد.اما بحث 
قطعی اینترنت و خطوط ارتباطی، در اینجا به عنوان عاملی برای 
مجازات زنانی که حجاب را رعایت نمی کنند، موضوعی تازه 
نیست و شهروندان این مساله را تجربه کرده و در مواردی نظیر 

کسب و کارهای اینترنتی، تاثیر ضرر و زیان آن را در زندگی و 
معیشت خود لمس کرده اند. شاهد مثال هم اختلال روز گذشته 
اینترنت است که وزیر ارتباطات هم به آن واکنش نشان داد و 
گفت: اختلالی کوچک داشتیم که به زودی برطرف می شود. 
عیسی زارع پور، با بیان اینکه اختلال صبح روز گذشته به علت 
حمله سایبری نبوده و با توضیح اینکه سرعت متوسط اینترنت 
موبایل حدود 15 مگابایت بر ثانیه است. سرعت اینترنت خانگی 
هم کمتر است، گفت: ما به دنبال این هستیم تا سرعت اینترنت 

را در استان های مختلف 30 تا 40 برابر بیشتر کنیم.
  شل حجابی مطرح نیست

اما علی یزدی خواه، نماینده تهران در مجلس هم پیرامون 
طرحی که نوباوه در صحن مطرح کرد، توضیح داد که »در این 
طرح بناست که جرم انگاری رد و بحث تخلف مطرح شود که 
این اقدامات تخلف محسوب شود«. به گفته این عضو دیگر 
کمیسیون فرهنگی مجلس، »طبق این طرح مجازات های 
جایگزین به جای مجازات هایی که در قوانین قبلی آمده، 
جایگزین می شود. این مجازات های جایگزین بیشتر در حوزه 
محرومیت های اجتماعی دیده شده است«.  آقای یزدی خواه 
که در گفت وگو با اعتمادآنلاین، صورت گرفته این است که به 
گفته او »طبق نظرسنجی ها 80 درصد مردم معتقد به حجاب 
هستند.« و نکته دوم اینکه »در این طرح بحث »شل حجابی« 
مطرح نیست و تنها موضوعات »کشف حجاب« مدنظر دارد« 
چراکه به اعتقاد او »کشف حجاب« به استحکام خانواده ها 

ضربه می زند.

 یادآوری
در پایان به مرداد ماه سال جاری می رویم، اندکی پیش از 
آغاز نگرانی های جدید در خصوص بحث حجاب سری می زنیم 
به سخنان دبیر ستاد نهی از منکر، آقای هاشمی گلپایگانی که 
تقریبا از اوایل مهر، خبری از او نشنیده ایم. او در یکی از اخبار 
منتشره از خود، گفته بود که در طرح عفاف و حجاب ستاد، 
بدحجاب دیگر مجرم نیست بلکه متخلف است و به جای پرونده 
سازی و مجازات هایی که در قانون آمده است، شخص جریمه 
نقدی می شود.هاشمی گلپایگانی، توضیح داده بود که »طرح 
عفاف و حجاب برای اصلاح وضعیت نابسامان و بلاتکلیف حجاب 
است و این ستاد با این طرح می خواهد گشت ارشاد را از مردم 
به سوی مسئولان ببرد.« او اظهار تاسف کرده بود که »برخی 
دستگاه ها همچون وزارت گردشگری در بحث تشکیل شورای 
امر به معروف کم کاری کردند چه برسد به ساماندهی بحث 
حجاب.« گلپایگانی ادامه داده بود: »در دولت انقلابی، وزارت 
ارشاد انقلابی مجوز اکران فیلمی را می دهد که امر به معروف را 
زیر سوال می برد و چند برابر بودجه ستاد، فروش می کند.« او 
ضمن انتقاد از صدا و سیما گفته بود: متاسفانه در دهه احیای 
امر به معروف، صدا و سیما با ستاد همکاری نکرد، حتی فیلم 
یا کلیپی در این مدت با موضوع امر به معروف درست نکرد. در 
بحث استخدام دستگاه های دولتی هم گفته بود که: متاسفانه 
معلمانی که هیچ گونه آموزشی ندیده اند از مهر امسال وارد 
مدارس می شوند و قرار است بدون هیچگونه آموزشی 30 سال 

به فرزندان ما آموزش بدهند.
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گــــزارش

بیژن نوباوه گفت طرح، شناسایی زنان بدون حجاب در معابر عمومی از طریق دوربین 
انجام می شود و »مجازات« افراد حسب جداول تهیه شده انجام خواهد شد

 علی یزدی خواه توضیح داد که در طرح جدید، بحث »شل حجابی« مطرح نیست و تنها 
موضوعات »کشف حجاب« را مدنظر دارد«

اخبار کوتــــاه

روی خط آرمان ملی

جزئیات تازه از طرح مجلس درمورد حجاب که در صورت عدم توجه به تذکرات صورت خواهد گرفت؛

مسدود شدن خط تلفن و اینترنت زنان بدون حجاب
   در گزارش عفاف و حجاب آمده بی حجابی در کشور علاوه بر تاثیر روحی و روانی بر آحاد جامعه، موجب اعتراض اقشار مختلف مردم 

از عملکرد مسئولان شده

  سازمان جهانی بهداشت: کووید19 تا پایان 
سال جاری دیگر یک »وضعیت اضطراری 
بهداشتی جهانی« نیست. تدروس آدهانوم 
قبریسوس، دبیرکل سازمان جهانی بهداشت 
)WHO( اعلام کرد که همه گیری کووید19 
تا پایان سال جاری میلادی )2023(، دیگر 
یک »وضعیت اضطراری بهداشتی جهانی« در 
نظر گرفته نخواهد شد. به گزارش راشاتودی، 
دانشگاه  در  در سخنرانی خود  تدروس 
میشیگان گفت که مطمئن است در مقطعی 
از سال جاری می توانیم بگوییم که وضعیت 
بیماری کووید19 به عنوان یک نگرانی 
سلامت عمومی در سطح بین الملل و به عنوان 
یک بیماری همه گیر به پایان رسیده است.

دبیرکل سازمان جهانی بهداشت خاطرنشان 
کرد که تعداد مرگ و میرهای گزارش شده 
در هفته اکنون کمتر از زمانی است که این 
سازمان برای اولین بار سه سال پیش در 11 
مارس 2020 از کلمه »همه گیری« برای 
توصیف شیوع کووید19 استفاده کرد. تدروس 
تاکید کرد که اگرچه ممکن است این بیماری 
همه گیر در سال جاری به پایان برسد، اما 
مهم است به یاد داشته باشیم که نزدیک به 
هفت میلیون نفر در جهان بر اثر این ویروس 
جان خود را از دست داده اند و از شیوع آن 
درس بگیریم. او گفت: اگر این کار را نکنیم، 
چرخه وحشت و غفلت را که نشانه نوع واکنش 
جهانی به همه گیری ها برای دهه ها بوده 
است، تکرار خواهیم کرد. بر اساس آمارهای 
رسمی، تاکنون در جهان ۶81 میلیون و ۷۷3 
هزار و 300 مورد ابتلا به کووید19 گزارش 
شده است.کرونا برای نخستین بار در دسامبر 
2019 در شهر ووهان استان هوبئی، کشور 
چین شناسایی شد و در 11 مارس، سازمان 
جهانی بهداشت شیوع بیماری را دنیاگیری 
اعلام کرد. دنیاگیری کروناویروس در ایران 
به صورت رسمی در 30 بهمن 1398 تأیید 

شد.
 آخرین آمار

روز گذشته، وزارت بهداشت اعلام کرد که 
کرونا در شبانه روز گذشته 1۶ قربانی گرفت. 

در واقع از دیروز تا امروز 23 اسفند ماه 1401 
و بر اساس معیارهای قطعی تشخیصی، 
9۷۶ بیمار جدید مبتلا به کووید 19 در 
کشور شناسایی و 485 نفر از آنها بستری 
شدند.مجموع بیماران کووید 19 در کشور 
به ۷ میلیون و 5۷۶ هزار و 903 نفر ومجموع 
جانباختگان به 145 هزار و 9 نفر رسید.

تا کنون ۷میلیون 341 هزار و ۶3 نفر از 
بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستان ها 
ترخیص شده اند. 4۷8  نفر از بیماران مبتلا 
به کووید 19 در بخش های مراقبت های ویژه 
بیمارستان ها تحت مراقبت قرار دارند و تا 
کنون 55 میلیون و 530 هزار و ۶۶2 آزمایش 
تشخیص کووید 19 در کشور انجام شده 
است.در حال حاضر 4 شهرستان در وضعیت 
قرمز، 23 شهر در وضعیت نارنجی، 18۶ شهر 
در وضعیت زرد و 235 شهر کشور نیز در 

وضعیت آبی قرار دارند.
 متخصصان درباره وضعیت کرونا در 

این روزها چه می گویند؟
نادر توکلی، معاون درمان دانشگاه علوم 
پزشکی ایران درباره وضعیت کرونا در این 
روزهای ایران به خبرآنلاین می گوید: »آن چه 
مسلم است در یکی دو هفته اخیر اوج درگیری 

و ابتلا به بیماری های ویروسی بیشتر شده 
که به نظر می رسد بیشتر موارد ابتلا کرونا 
هستند، در این صورت الزامی به انجام تست 
کرونا و تایید نهایی نداریم ولیکن اگر افراد 
تست کرونا بدهند احتمالاً خیلی از موارد 
مثبت می شود.« او ادامه می دهد: »اما چیزی 
که به طور واضح می توانیم درباره آن صحبت 
کنیم این است که علائم این موارد ابتلا 
خفیف است، علائمی مانند گلو درد، آبریزش 
بینی و تب در مراجعه بیماران مشهود است 
که دوره 3 الی 5 روزه حاد بیماری دارد اما 
خوشبختانه منجر به بستری نمی شود، بلکه با 
استراحت و اقدامات حمایتی برطرف می شود. 
نکته ای که باید در این وضعیت گفت این است 
که افراد با ریسک بالا، نیاز به تزریق دز یادآور 
واکسن کرونا دارند که درصورت ابتلا بیماری 
شدیدی نگیرند، همان طورکه مشخص است 
واکسن ها از ابتلا به بیماری شدید جلوگیری 
می کنند.« توکلی بیان می کند: »روند ابتلا به 
بیماری افزایشی است و قاعدتاً با تعطیلات 
نوروز بیشتر می شود، قطعاً در چند روز آینده 
تعداد شهرها با وضعیت کرونایی قرمز هم 
بیشتر خواهد شد، اما هنوز دستورالعملی 
برای ممنوعیت تردد نداریم، چراکه وضعیت 

موجود شبیه به اعلام وضعیت قرمز نیست، 
با این حال ملاحظه های بهداشتی و رعایت 
پروتکل ها باید تشدید پیدا کند.« در اظهار 
نظری مشابه، بابک عشرتی، معاون فنی مرکز 
مدیریت بیماری های واگیر وزارت بهداشت 
هم می گوید: »آمار موارد ابتلا به کرونا دو 
هفته هست که روند افزایشی دارد، اما سرعت 
افزایش آن سریع نیست؛ اینکه این روند 
افزایشی می تواند نگران کننده باشد دو جواب 
دارد، اول اینکه نگران کننده است، چراکه 
بالاخره با افزایش موارد ابتلا مواجه هستیم و 
با کاهش ایمنی در جامعه موارد ابتلا می تواند 
افزایش بیشتری داشته باشد. دوم اینکه نگران 
کننده نیست، چراکه باید قبول کنیم کرونا 
جزوی از زندگی ماست، مانند سرماخوردگی 
و آنفلوآنزا باید این بیماری را بپذیریم، لذا نباید 
زندگی عادی ما را مختل کند، در این شرایط 
اگر کسی علائمی هم دارد حتما در خانه 
بماند تا دوره قابلیت انتقال ویروس یعنی 5 
روز بعد از ابتلا تمام شود.« او ادامه می دهد: 
»حتما در فضاهای سربسته مانند متروها از 
ماسک استفاده شود، از طرفی توصیه می شود 
افراد حتما واکسن های یادآور، یعنی دز سوم 
و چهارم خود را تزریق کنند، مخصوصاً در 
سالمندان، افراد دارای بیماری های زمینه ای، 
کسانی که پیوند عضو داشته اند، یا بیماران 
مبتلا به سرطان.« عشرتی درباره این که آیا 
سویه های بعدی کرونا می توانند سبب افزایش 
موارد مرگ ومیر شوند می گوید: »دانش 
ما درباره کرونا هنوز زیاد نیست، از همان 
روزهای اول کسی گمان نمی کرد این ویروس 
جهش های متعددی داشته باشد و البته ایمنی 
گریز هم باشد، اما این اتفاق افتاد، لذا ما در این 
مدت با سویه دلتا مواجه شدیم که کشندگی 
زیادی داشت و از طرفی با سویه اومیکرون 
مواجه شدیم که سرایت پذیری بیشتری 
داشت، از این روی در پی این جهش های 
متوالی بعید نیست که یک بار دیگر با سویه ای 
مواجه شویم که کشندگی بیشتری داشته 
باشد یا حتی سویه ای ایجاد شود که خودش 

باعث بوجود آمدن ایمنی شود.«

کروناویروس در ایران به صورت رسمی در ۳۰ بهمن ۱۳۹۸ تأیید شد؛ تاکنون ۱۴۵هزار و ۹ نفر قربانی شده اند 

اعلام پایان همه گیری کرونا تا آخر سال ۲۰۲۳  

 کشف ۹000 »بمبک بدبو«
 سخنگوی فرماندهی انتظامی از شناسایی و 
دستگیری بیش از 110 نفر از خاطیان توسط 
سازمان اطلاعات فراجا خبر داد و گفت: حدود 
9 هزار بمبک بدبو جمع آوری و از فروش آن 
جلوگیری به عمل آمد و تعدادی از واردکنندگان 
عمده، دستگیر شدند.به گزارش انتخاب، سردار 
»سعید منتظرالمهدی« اظهار کرد: در ایام اخیر 
و در پی نگرانی های فراوان خانواده ها، پلیس 
با ایجاد گشت های سواره و پیاده به صورت 
محسوس و نامحسوس، بالغ بر 4 هزار گشت 
پلیس، روزانه مدارس کشور را در رصد اطلاعاتی 
و پایش عملیاتی قرار داد.وی با بیان اینکه در 
طی این روزها بیش از 110 نفر از خاطیان توسط 
سازمان اطلاعات فراجا شناسایی و دستگیر 
شدند، عنوان کرد: شماری از مسمومیت ها، 
واقعی و بخش عمده دیگر متاثر از عوامل روان 
شناختیِ مبتنی بر ترس و سرایتِ روانی بوده 
هیجان طلبی  گفت:  فراجا  است.سخنگوی 
دانش آموزان و استفاده از بمبک های بد بو و موارد 
مشابه نیز از عوامل اصلی این رخداد است که در 
این راستا حدود 9 هزار بمبک بدبو جمع آوری و 
از فروش آن جلوگیری به عمل آمد و تعدادی 
از واردکنندگان عمده که این مواد را از طریق 
کشورهای همجوار وارد کرده بودند، دستگیر 
شدند.وی افزود: بعد از استفاده بمبک های بدبو 
در مدارس، جلوی ورود آنها به کشور گرفته شد 
و 2 نفر نیز که در حال وارد کردن انبوه این مواد 
از کشورهای همجوار به صورت قاچاق بودند، با 

حکم قضائی بازداشت شدند.

نحوه اجرای رتبه بندی معلمان 
نماینده مردم اردبیل در مجلس با انتقاد از 
نحوه اجرای رتبه بندی معلمان خطاب به وزیر 
آموزش و پرورش گفت: رتبه معلمی با 30 سال 
سابقه از شاگرد تازه معلم شده اش پایین تر است 
در حالی که قرار بود اجرای رتبه بندی انگیزه 
معلمان را افزایش دهد اما متأسفانه بسیاری از 
آنها را دلسرد کرده است.به گزارش خبرگزاری 
خانه ملت، صدیف بدری در نشست علنی صبح 
دیروز )چهارشنبه، 24 اسفند ماه( مجلس شورای 
اسلامی در اخطار قانون اساسی با استناد به 
بند )9( اصل سوم قانون اساسی در مورد رفع 
تبعیض های ناروا در وزارت آموزش و پرورش 
خطاب به نوری گفت: تأخیر چند ماهه و نحوه 
اجرای رتبه بندی معلمان کار را به جایی رسانده 
که بسیاری از فرهنگیان از طلا بودن پشیمان 
شدند زیرا بسیاری از آنها با بیش از 30 سال 
سابقه و تجارب ارزنده در تدریس، معاونت و 
مدیریت در رتبه های 1 تا 3 قرار گرفتند.نماینده 
مردم اردبیل و نمین و نیر و سرعین در مجلس 
شورای اسلامی ادامه داد: رتبه معلمی با 30 سال 
سابقه از شاگرد تازه معلم شده اش پایین تر است 
در حالی که قرار بود اجرای رتبه بندی انگیزه 
معلمان را افزایش دهد اما متأسفانه بسیاری از 

آنها را دلسرد کرده است.

بازداشت شکارچی  پلنگ گیلان
سرپرست اداره حفاظت محیط زیست رودسر 
از دستگیری شکارچی یک قلاده پلنگ در این 
شهرستان خبر داد.رحمان پورحسین دیروز در 
جمع خبرنگاران با اشاره به دستگیری شکارچی 
پلنگ در گیلان اظهار کرد: در پی بدست آوردن 
اخبار و اطلاعات مبنی بر شکار یک قلاده پلنگ 
و فروش پوست این حیوان نادر و ارزشمند 
توسط سوداگران و نابودکنندگان آفریده های 
خلقت، کارشناسان و مأموران یگان حفاظت 
محیط زیست رودسر طی هماهنگی با دادستان 
شهرستان، در یک اقدام هماهنگ و با جمع بندی 
اطلاعات و شگردهای اطلاعاتی، موفق شدند 
متخلف و فروشنده پوست این پلنگ را بازداشت 
کنند.سرپرست اداره حفاظت محیط زیست 
رودسر با بیان اینکه پس از تشکیل پرونده، 
متخلف به مراجع قضایی جهت سیر مراحل 
قانونی تحویل داده شد، افزود: پلنگ ایرانی جزو 
گونه های حفاظت شده می باشد و جریمه ضرر و 
زیان شکار آن 120 میلیون ریال است.پورحسین 
از مردم خواست به محض باخبر شدن از شکار و یا 
قاچاق اعضای حیوانات مراتب را به اداره حفاظت 
محیط زیست اطلاع دهند تا با همراهی آحاد 
مردم و دوستداران طبیعت جلوی از بین رفتن 

این گونه های منحصر به فرد گرفته شود.َ

  احتمال تعیین مزد کارگران
روز جمعه

 عضو شورای عالی کار با بیان اینکه سبد 
معیشت کارگران فردا) امروز( تعیین می شود، 
گفت: روز جمعه جلسه شورای عالی کار برگزار 
می شود و به احتمال زیاد رقم نهایی برای افزایش 
دستمزد کارگران اعلام خواهد شد.محمدرضا 
تاجیک در گفت و گو با  مهر در مورد زمان 
تعیین سبد معیشت کارگران، اظهار کرد: هفته 
گذشته دولت در مورد سبد معیشت به جمع 
بندی رسید این هفته نیز عدد 12 میلیون و 4۷9 
هزار و 500 تومان برای سبد معیشت از سوی 
کارفرمایان و دولت اعلام شد اما گروه کارگری 
شورای عالی کار این عدد را قبول نداشته و 
بنابراین فردا ) امروز(جلسه در مورد تعیین سبد 
معیشت برگزار می شود و عدد نهایی اعلام خواهد 
شد.عضو کارگری شورای عالی کار افزود: تاکید 
نمایندگان کارگران بر تعیین حقوق بر اساس 
تورم و سبد معیشت است حتی سال گذشته که 
بالای 50 درصد حقوق کارگران افزایش یافت اما 

باز هم شاهد عقب ماندگی دستمزد بودیم.


